

IDRÆTSUDVALGSMØDE

Aarhus Universitets-Sport, Studenternes hus, Frederik Nielsens Vej 4, Byg. 1420,
8000 Aarhus C, www.aus.au.dk, E-mail: kommunikation@aus.au.dk

Mødedato: Mandag d.3 november kl.17:30

Mødelokale: Lokale M1.2

Indkaldte: Erik Meineche Schmidt (Formand), Astrid Vestergaard (JAI Håndbold), Mathilde Paustian (ASG), Ditte Stoltze (Studenterrådet), Johan Obenhausen Selmer (AU-sport) og Ronja Engstad Poulsen (AU-sport).

Fraværende: Daniel Larsen (ASV) og Rasmus Wrang Andresen (Lommeulken)

Dagsorden

Formalia

1. Valg af referent
2. Godkendelse af referat fra sidst
3. Godkendelse af dagsorden

Information

1. Nyheder om 'Sport på Trøjborg'
 - a) Erik (formand): Fortæller i forlængelse af sidste IU-møde. Der er lagt op til at vi i AU-sport påtager os opgaver i henhold til projekt *Sport på Trøjborg*.
 - b) Johan (AU sport): AU motion vil have forholdsvis få tider i spejlsalen, tider som vi vil være mindre interesseret i, primært om formiddagen. Og få gange i hallen.
 - c) Mathilde (ASG) og Astrid (JAI-H): Hvad med springgraven? Johan (AU sport) fortæller at de bliver dækket til.
 - d) Astrid (JAI-H): Vil fysioterapeutens have materiale stående? Det svarer Johan (AU sport) nej til.
 - e) Næste gang vi mødes bliver det nok med en lille tur til hallerne.
 - f) Kantinen (med antretningskøkken) er til brug for studerende og klubber, eksempelvis til generalforsamlinger, men på nuværende tidspunkt ikke som festlokale. Der kommer også et fællesområde med sofaer. Derudover flytter AU Sport deres kontor derover, og fremover vil møder kunne afholdes der.
 - g) Mathilde (ASG) spørger til hallleje. Erik (formand) oplyser, at kommunen betaler kommunalt tilskud til den ene hal og spejlsalen, men ikke til den anden hal. Der er et loft på tilskuddet, som vi kommer til at nå.
 - h) Astrid (JAI-H): Hvad med badminton? Johan (AU sport): Badminton bliver rykket til Trøjborg hallerne. Annexhallen bliver ledig i dagtimerne.
 - i) Mathilde (ASG): Glæder sig til at have et tilhørssted.

- j) Erik (formand) udtrykker bekymring for, at der kun bliver to omklædningsrum. Johan (AU Sport) har talt med arkitekten, som har bekræftet, at der kommer fire omklædningsrum.
- k) Johan (AU sport): Fortæller at vi skal have nye slags medarbejdere. Johan kan forestille sig at den fremtidige DSFI-ansvarlige også laver AU RUN.
- l) Erik (formand): Vi får nogle andre muligheder.
- m) Johan (AU Sport) påpeger, at der i fremtidige stillinger bør være fokus på, at de ansatte har jobbet som deres primære studiejob.

2. Roundnet Aarhus

- a) Johan (AU Sport) oplyser, at Roundet Aarhus gerne vil være en del af vores organisation. De henvendte sig allerede sidste år. Klubben er i rivende udvikling, har elitespillere på internationalt niveau og afholdt med vores hjælp europaturfinalen i sommers. De har efterhånden bevist, at de er en forening, der bør blive en del af os, både økonomisk og fordi klubben udspringer af studerende.
- b) Erik (formand): Giver Johan ret. De har gjort det godt.
- c) Johan (AU sport): Tilføjer at de har været en af vores associerede klubber i 3 år.
- d) Erik (formand): De har den fornødne tilknytning til universitetet.
- e) Ditte (SR): Spørger om det vil betyde mindre tilskud til hver medlemsklub?
- f) Johan (AU sport): Ja, det er prisen. Midlerne skal fordeles ud på en ekstra klub.
- g) Astrid (JAI H): Det er en god idé. Vi har ikke mange klubber med elite og det vil styrke tilknytning til AU sport.
- h) Konklusion: Vi har drøftet sagen og er positivt indstillet. Vi afventer ansøgning.

3. DSFI (og farvel til Anne)

- a) Vi har sat stor pris på Annes arbejde!
- b) Johan (AU sport): DSFI gik rigtig godt i år. Afviklingen var velplanlagt, og vi har organiseret det på en ny måde med et eventteam fremfor en projektleder, hvilket har givet et positivt resultat. Der var dog et mindre teknisk problem, hvor strømmen blev afbrudt på hele pladsen.
- c) Mathilde (ASG) spørger til den økonomiske målsætning.
- d) Johan (AU sport) svarer, at målsætningen er at gå i nul på bundlinjen. Indtjeningen kommer primært fra barene.
- e) Johan (AU sport): Der vil fremover blive investeret flere midler i musik, da vi ikke er konkurrencedygtige på nuværende niveau. Han nævner, at de studerende tidligere havde fri på AU's fødselsdag, men det sker sjældent nu, hvilket besværliggør idrætsdagen. Derfor skal aktiviteter og idrætsdagen styrkes. Der skal også drøftes, hvad man kan gøre i stedet for en stand.
- f) Ditte (SR): Foreslår at tage en airtrack op og lave aktiviteten "Lær at lave vejrmøller".
- g) Ditte (SR) tilføjer, at de i studenterrådet foreslår, at studerende får fri kl. 12.
- h) Erik (formand): Det ville primært være af hensyn til idrætsdagen og at Studenterrådet naturligvis skal inddrages.

- i) Johan (AU sport): Idrætsdagen har været en nødvendig del, så det ikke kun er en fest.
- j) Erik (formand) konkluderer, at vi bør gå sammen med studenterrådet i dialog med universitetet.

Diskussion/beslutninger

Afrunding

1. Eventuelt

1. Forslag til fremtidig DSFI

- a) Mathilde (ASG) efterspørger et overblik over dokumenter til DSFI.
- b) Ronja (AU sport) foreslår at dele et drev, hvor alle dokumenter vedrørende Idrætsdagen kan tilgås.
- c) Astrid (JAI H) spørger om der bliver afholdt et møde, hvor vi kan klædes på til DSFI.
- d) Ronja (AU sport): Der har før været introduktions- og feedbackmøde. Hun foreslår at arrangere et møde eller en workshop i eventgruppens regi, hvor klubberne kan sparre og brainstorme sammen.
- e) Johan (AU sport) tilføjer, at der fremover skal være fokus på dette. Idrætsdagen gik ikke godt, så der skal arbejdes på forbedringer, herunder at volleyball rykkes ind på pladsen.
- f) Johan (AU sport): Nogle klubber mødte ikke fuldtallige op til oprydning i år.
- g) Ronja (AU sport): Det tager vi op til formandsmødet.

2. Næste IU-møde

- 1. Ronja sender doodle ud.